
ПРОТОКОЛ № 3 

засідання педагогічної ради 

Рогатинського державного аграрного коледжу 
 

                                                                  15 жовтня 2020 року  

Присутні: в.о. директора, заступники директора, 

зав.відділеннями, члени педради 

Голова засідання: Вільчик Володимир Омелянович 

Секретар: Притика Лілія Ярославівна 

                                                                                    
 

Порядок денний: 

1. Стан підготовки студентів групи Т-41 до дистанційного незалежного 

оцінювання рівня знань. 

Доповідає: Височанська Р.П. 
 

2. Про визнання результатів підвищення кваліфікації викладачів. 

Доповідає: Замкова Г.П. 

3. Про організацію дистанційного навчання. 

Доповідає: Вільчик В.О. 

                                                                                                                                      

4. Виконання рішень попередніх педрад. 

5. Різне. 

                                                                                        

1. СЛУХАЛИ: 

Височанську Р.П., голову циклової комісії технологічних дисциплін, яка 

сказала, що на дистанційне незалежне оцінювання рівня знань студентів 

виноситься 5 дисциплін. Для забезпечення підготовки студентів групи Т-41 до 

тестування створено належні умови: розроблено паролі для роботи на комп’ютері, 

викладачі спецдисциплін надають консультації, постійно проводиться моніторинг 

знань. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Для забезпечення якісної підготовки студентів групи Т-41 до дистанційного 

незалежного оцінювання знань викладачам спецдисциплін надавати 

консультації, проводити додаткові заняття, тренінги, використовуючи 

традиційні та інтерактивні методи навчання. 
 

2. Голові циклової комісії Височанській Р.П. про результати підготовки 

повідомляти зав відділенням Гладун М.С. та батьків студентів щотижнево. 

2. СЛУХАЛИ: 

Замкову Г.П., зав.навчально-методичним кабінетом, яка сказала, що загальний 

обсяг підвищення кваліфікації педагогічного або науково-педагогічного 

працівника закладу професійної (професійно-технічної) освіти не може бути 

менше, ніж 150 годин на п’ять років. 

 



Результати підвищення кваліфікації у суб’єктів підвищення кваліфікації, що 

мають ліцензію на підвищення кваліфікації або проводять освітню діяльність за 

акредитованою освітньою програмою, не потребують окремого визнання чи 

підтвердження. 

Результати підвищення кваліфікації у інших суб’єктів підвищення 

кваліфікації визнаються рішенням педагогічної ради закладу освіти. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Визнати сертифікати про участь педагогічних працівників у онлайнкурсах, 

вебінарах, вебконференціях, базових курсах у суб’єктів підвищення кваліфікації, а 

саме: 

 Promethus: Вільчик В.О. – 60 годин; 

Пазюк В.Р. – 60 годин; 

Гадуп’як О.В. – 60 годин; 

 Міністерство цифрової трансформації України. ДІЯ: 

Пазюк Г.В. – 6 годин; 

Мельник І.Я. – 6 годин; 

Пазюк В.Р. – 6 годин; 

Мартишин Н.Я. – 6 годин; 

Мельник В.В. – 6 годин; 

Баран О.М. – 6 годин; 

Цегельнюк Г.А.  

Пазюк О.В. – 6 годин; 

− Gios: Кравчишин М.В. − – 6 годин; 
 

 Всеосвіта: Маховська Х.О. – 2 години; 

Бояновська Н.В. – 2 години; 

 Київський національний економічний університет ім.Вадима Гетьмана. 

КІНТ: Базюк Г.М. − 7 годин; 
 

1. Рекомендувати педагогічним працівникам проходити курси підвищення 

кваліфікації згідно перспективного плану в ліцензованих суб’єктів підвищення 

кваліфікації.  

3. СЛУХАЛИ: 

Вільчика В.О., заступника директора з навчальної роботи, про організацію 

дистанційного навчання у разі погіршення епідеміологічної ситуації чи 

збільшення кількості хворих осіб з числа студентів чи співробітників коледжу. 

Дистанційні технології мають бути використані різнопланові, з врахуванням 

можливостей студентів у забезпеченні комп’ютерних чи мобільних мереж. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Для забезпечення дистанційного навчання використовувати доступні освітні 

ресурси за погодженням із студентами, залежно від можливостей їхніх 

комп’ютерних чи мобільних мереж. 

Педпрацівники, згідно розкладу  

дистанційного навчання  

2. Перехід на дистанційне навчання здійснити з дати, визначеної на засіданні 

Комісії з техногенно-екологічної безпеки та надзвичайних ситуацій в Івано-



Франківській області, або в разі збільшення кількості хворих осіб з числа 

студентів чи співробітників коледжу. 

Адміністрація  

 

4. СЛУХАЛИ: 

Вільчика В.О., в.о. директора коледжу, про виконання рішень попередніх 

педрад:  

 Протокол №1 від 28 серпня 2020 року: 

1. Виконано 

2. Виконано 

3. На контролі 

4. Виконано 

 Протокол № 2 від 24 вересня 2020 року: 

1. На контролі 

2. На контролі 

3. На контролі 

УХВАЛИЛИ: 

1. Виконання довгострокових рішень попередніх педрад взяти на контроль і 

розглянути на одному із наступних засідань педагогічної ради 

В різному 

В рамках підготовки до участі в конкурсі на кращий вебсайт серед закладів 

фахової передвищої освіти, удосконалити сайт коледжу відповідно до вимого 

коледжу. 

 

 

 

              

Голова засідання                                                                В.О.Вільчик 

 

 

 Секретар                                                                           Л.Я.Притика 


